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Geachte mevrouw Stapert,

Op verzoek van de heer Bijl stuur ik u hierbij de beantwoording van de vragen die
 gesteld zijn over VRIS door de Christen Unie op 10 mei jl. tijdens de behandeling van
 de jaarrekening en de programmabegroting van Prolander.

Ik reken erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

mr. drs. E.M. van Everdingen (Evelien)
Directeur
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In de Statencommissie van 10 mei jl. is een vraag gesteld, over de beantwoording van een 
technische vraag bij de behandeling van de jaarrekening en programmabegroting van 
Prolander m.b.t. het vastgoed en registratie en informatie systeem voor grond (VRIS).  
 
De strekking van de vraag is:  
 
‘Het systeem is in 2016 opgeleverd, waarom toch nog kosten en zo’n hoog risico?’  
 
Door gedeputeerde Bijl is kort geantwoord dat het gaat om een nieuw systeem, dat wordt 
ingericht op verzoek van beide provincies. En dat het nog niet af is en bijdraagt aan efficiënt 
en effectief werken. Hij heef toegezegd de vraag schriftelijk iets uitgebreider te 
beantwoorden. 
 
In aanvulling daarop kan het volgende worden geantwoord.  
 
Oplevering van VRIS heeft in 2016 plaatsgevonden. Wat toen opgeleverd is, is een systeem, 
waarvan de gebruiksmogelijkheden zeer beperkt zijn. De beperkingen hebben betrekking op: 
 


1. Kwaliteit van de data. Het oorspronkelijk ontworpen systeem kent geen 
invoercontroles. Controle moet tijdens de invoer en achteraf plaatsvinden, via 
controlerapporten. Deze controlerapportages moeten worden gemaakt. 


2. Om de twee provinciale opdrachtgevers goed te kunnen bedienen zijn de standaard 
rapportages niet goed genoeg. Dit moet worden hersteld. 


3. Standaard is een beperkt aantal rapportages meegeleverd. De werkelijke 
informatiebehoefte is groter. Deze rapporten moeten worden ontworpen en 
gerealiseerd. 


4. Rapportages met kaartbeeld worden standaard niet geleverd. Dit is wel zeer gewenst 
en zal gerealiseerd moeten worden. 


5. De koppeling tussen VRIS, dat perceelinformatie en hectares bevat en het financiële 
systeem EBS dat de financiële gegevens van transacties en van pachtcontracten en 
relatiegegevens bevat verloopt handmatig.  
Daardoor treden er verschillen op. Gewenst is dit meer digitaal te laten verlopen, via 
een relatiekoppeling, transactiekoppeling en een notakoppeling. 


6. Een belangrijke eis was dat VRIS dagelijks perceelmutaties aangeleverd zou krijgen 
van het kadaster. Dit digitale proces verloopt via een complexe ketting die nog niet 
was gerealiseerd. 


7. Invoer van transacties vergt veel handelingen. Het is een sterke gebruikerswens om 
dit te vereenvoudigen. 


 
De bovengenoemde beperkingen vergen aanpassingen. Deze zijn belangrijk voor het 
realiseren van een minimaal goede basisfunctionaliteit. 
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